

Key Fact Statement « KFS052 » - Sight Savings Account (SSA)					
<p>The « Sight Savings Account (SSA) » is dedicated to Retail customers. A unique passbook is delivered by account, even for collective accounts (joint). It is mandatory to present the passbook at the Bank's counters before carrying out any transaction.</p> <p>Maturity date is necessarily the last day of the year.</p> <p>The rate grid is available in the Bank's Terms and Conditions and at the disposal of customers.</p>	<p>حساب "توفير غب الطلب" مخصص للأفراد و يسلم صاحب الحساب دفترًا واحداً و ذلك حتى في حالة الحساب المشترك. يبرز هذا الدفتر الزامياً عند اجراء اية عملية.</p> <p>شروط اجراء العمليات على هذه الحسابات مفصلة في الجدول المرفق. تستحق هذه الحسابات في آخر يوم من السنة.</p> <p>يمكن الأطلاع على جدول الفوائد في دفتر الشروط الموضوع بتصرف العملاء.</p>				
No interest is served on these accounts	لا تستفيد هذه الحسابات من اية فائدة دائنة				
<table border="1" style="width: 100%;"> <tr> <td style="width: 50%;">Account management fees:</td> <td style="width: 50%;">LBP 500 / Movement - Min. LBP 5.000 and Max. LBP 9.000</td> </tr> </table>	Account management fees:	LBP 500 / Movement - Min. LBP 5.000 and Max. LBP 9.000	<table border="1" style="width: 100%;"> <tr> <td style="width: 50%; text-align: center;">٥٠٠ ل ل عن كل حركة ، حد أدنى ٥,٠٠٠ ل ل ، حد أقصى ٩,٠٠٠ ل ل</td> <td style="width: 50%; text-align: center;">تكاليف الحساب</td> </tr> </table>	٥٠٠ ل ل عن كل حركة ، حد أدنى ٥,٠٠٠ ل ل ، حد أقصى ٩,٠٠٠ ل ل	تكاليف الحساب
Account management fees:	LBP 500 / Movement - Min. LBP 5.000 and Max. LBP 9.000				
٥٠٠ ل ل عن كل حركة ، حد أدنى ٥,٠٠٠ ل ل ، حد أقصى ٩,٠٠٠ ل ل	تكاليف الحساب				
Client's name:	الاسم و الشهرة:				
Client's ID number:	رقم الحساب :				
I, undersigned, declare that this product suits my needs, after taking notice of all its specifications & terms detailed in contracts signed with the Bank.	أنا الموقع أدناه أصرّح ان هذا المنتج يتوافق مع متطلباتي، بعد الاطلاع على خصائصه وشروطه المدرجة ضمن العقود الموقعة مع المصرف.				
Client's Signature	توقيع العميل				

This information is accurate at the time of printing this document. Emirates Lebanon Bank SAL reserves the right to make changes and will inform its customers.

ان هذه المعلومات هي صالحة بتاريخ طبع هذا المستند . ان بنك الامارات ولبنان ش.م.ل يحتفظ بحقه بتعديل مضمون هذا المستند وسيعلم عملاءه بذلك.